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Адрес Normax - Fábrica de Vidros Científi 
Rua Santa Isabel, 17 
2430-475 Marinha Grande 
CAIXA  POSTAL 2430-475

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Presently with a total of 98 collaborators, Normax controls a wide variety of technologies for glass tubing and glass sheet processing, as well as
different melted glass production techniques. Therefore, Normax is, currently, able to suitably cope with the customers' demands by using either its
automatic production lines or its manual production skills.

Additionally, as far as the Portuguese territory is concerned, Normax is proudly representing some worldwide prestige brands that rely on us and on
our sales force to promote and introduce their products throughout the country in the most capable way, completing our range and reinforcing our
position as market leaders. Also, we can gladly say that our glassware is in fact equipping various laboratories all through the world due to our already
long experience in exporting to the 5 continents.

Company Profile of Normax - Fábrica de Vidros Científi

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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